



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2025-10-09 kl 12:02

Plats: Lekskär

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: Karin Larsson

Ekonomiansvarig: X

Samo: Nathalie Skogh

Utbildningsansvarig: X

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Eventansvarig: Henning Hedström

Arbetsmarknadsansvarig: Jacob Andersson

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:02

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Godkännes

§6. Föregående protokoll

Publicerat på hemsidan

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Var i tisdags 7/10 på firmartecknarutbildningen. Bara ordf närvarande, då revisor Daniel Jönsson fick förhinder. Antecknat för nästa EKO. kan skicka anteckningar om någon önskar, bara att säga till.
- Fått våra stadgar godkända av kåren igår 8/10 (skickades 1/9). *Info* lägger upp på hemsidan.
- Fortf inte fått svar från *Sjön* gällande deras reviderade äskning.
- Mailat EKO om godkänd äskning från *NollK*. Skickat in våra fakturor.
- Möte med Tord och *Alf*. Pubens framtid, vad vi velat göra med *Bunkern*.
- *ValB* hör av sig ikväll gällande deras nomineringar till styret.



b. Vice ordförande

- Haft möte med *Victoria Bar*. Vi ska skapa ett samarbete. Längre happy hour för sjösektionen. 10% rabatt på mat, förutom på söndagar. *Sjö6* kommer att meddela om detta. *Victoria bar* önskar utöka till studentbar. Kommer ta upp de på nästa NU-möte, så kan andra sektioner ta kontakt med baren också.
- Äntligen fått access till nya FT imorse. Kämpat med Ordf länge för att få detta.
- *PubF* vill ha möte med styret och kåren för att *PubF* ska hamna under sektionen. Bäst om det sker innan *Bunkern*. *PubF* har lite som måste fixas innan dock (i.e. stadgar)
- Fått från *sjökortet*. De har haft sittning i *II:an*. Utbetalningen från *PubF*? Det kommer lösa sig, men kan dröja lite. *Vice* kollar hur akut det är för *Sjökortet* att få pengar.

c. Ekonomiansvarig

Ej närvarande

d. SAMO

- Hade skydds rond. Gick bra, de såg inga risker alls. I bunkern är det 2 kylar som är igentejpade pga lukt. Detta reagerade de på, och har beställt sanering till kylarna.

e. Arbetsmarknadsansvarig

- Börjat planera *Shipping*-veckan. Samma veckan som praktik-minglet. Kommer skicka information till *Info* när det är spikat.

f. Utbildningsansvarig

Ej närvarande

g. Informationsansvarig

- Skickat ut om kårappen till alla föreningars info. Endast fått respons från *Byssan* och *PubF*. Tråkigt att ingen annan hört av sig
- Även bett om kommande event för att kunna skapa schema, inte fått någon respons.
- Hade kul utomlands, men blev en del jobb ändå.
- Lagt upp alla styrelsemötesprotokoll från 24/25 på hemsidan.
- Börjat skapa arkiv för alla tidigare års sektionsmöten på förfrågan. Än så länge finns det ett protokoll 3 år tillbaka i tiden (22/23) på hemsidan.
- Ska posta en story idag om att alla *IL:are* nu har access till *Saga*.
- Kassaskåpet flyttas av serviceenheten när de är på plats nästa gång.

h. Arrangemangsansvarig

- Haft kontakt med Victor i *Dickson* och *Info* för datumplan gällande vinterspelen 2026.
- Möte med Tord och Ordf om ny pub-lokal. Det som lukter i Bunkern är fettavskiljaren. Utbildning kommer ges av *Chalmers* om hur man städar köket om *Bunkern* tillåts bli ny pub.
- Möte med *Kajsabaren* och Ordf, då de har liknande lokal för sin pub. På dagtid är det studentkök / pluggyta, och på kväll är det Pub. Satt upp skyltar om förbud mot att ta med extern dryck, och har mer uppsikt i början för nya studenter. Fick också rundtur på deras layout och lagerutrymme.



Beslutsfrågor

Eventuella beslut tas upp här

Beslutsfråga 1 - Datum för pluggfika

Veckan efter sektionsmötet. *Sjön* undrar om datum så att dem kan planera in bakkväll innan dess. *Sjön* kommer baka fikat på pluggfikat.

Tors 23/10, vån 3. i Saga

Beslutsfråga 2 - Uppdaterad äskning *Sjö6*: aspning och teambuilding

Låg på 8.000:- innan. De har skickat en ny på 3.500:- för aspning, och 3.600:- för teambuilding. Detta för teambuilding och aspning.

Styret godkänner äskning för aspning å 3.600:-.

*Återkopplar gällande teambuilding till *Sjö6* och tar beslut därefter.*

Diskussionsfrågor

Saker som ska diskuteras under mötets gång.

Diskussionsfråga 1 - Styret tömning:

Flytta allt skräp från gamla styret ner till gamla FT.

Alicia kollar hur snart vi kan få access. Imorgon fm från 10:00 passar bäst.

Diskussionsfråga 2 - *Valb* nomineringar:

Valberedningen har 2 vakanta poster.

Styret väljer att nominera följande kandidater till *ValB*:

Simon Utter

Sam Sadeghi

Ordf kontaktar de som varit på intervju gällande det tagna beslutet, och därefter *ValB*.

Behovsfrågor

Eventuella behovsfrågor tas upp.

Mötet avslutas 13:08